
Bestyrelsesmøde i Foreningen af Naturressourcestuderende den 10-10-2022

Bestyrelsesmøde i Foreningen af
Naturressourcestuderende, [7/6 - 2023]
Mødets varighed: 17:15 - 20:00

Tilstede: Thams, Nethe, Chloe, Otto, Mama, Tambour, Anton og Kat

Fraværende: Tod, Julia, Kamilla, Camilla, Signe

Referent: Kat

Dagsorden:

● 17:15 Velkomst og formalia, v. Thams
○ Kort gennemgang af resten af dagsordenen.

● 17:20 bordet rundt v. alle
○ FNIS: workshop, hyggeligt arrangement, ikke så mange

deltagere. Sommerafslutning i morgen, det bliver fedt!
○ Campusudvalgsrepræsentant: Ikke så meget, det er roligt i

facebookgruppen.
○ Tutorkoordinatorer: Der er kommet en ny tutor, fordi en husdyr

har søgt ind på vet. Emma Tambour er blevet godkendt af
instituttet. Øko-møde i går. De presser mere på med
kælderpenge, og madhold. Alle hold har fået underhold og
temaer

○ Menigt medlem: Ikke noget
○ Interessegruppekontakt: Møde med Feminine Økonomer og

økonomigruppen.
○ Forperson: Travl måned. Internetdomæne er ved at udløbe,

problemer med bank, er ved at blive løst. Naturmøde i Hirtshals
gennem DM kan anbefales. Der var gratis transport, kost og logi.
De vil gerne have flere studerende med næste år.
Uddannelsesdagsplanlægning for undervisere. Det skal handle
om trivsel næste år, og med folk der ved noget om psykologi, som
kan snakke om generation z. Der har været
studiestartsøkonomimøde. Der har været udvidet dialogforum
med fakultetsledelsen for SCIENCE. De har snakket
lokalebooking, og kandidatudspillet.

○ Næstperson: Rejselegatfortsættelse
● 17:30 Rejselegat procedure v. Kat
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○ Flere ansøgninger i anden runde end i første runde, i år har vi
brugt 50% af budgettet i hver runde. Der er et hul i MØF
uddannelse der gør at mange tager på udveksling i efteråret, og
derfor ansøger i foråret. Vi skal tage stilling til denne ulighed:

■ vi beholder 50/50 fordelingen, vi skal være åbne om det.
○ Dårlige ansøgninger. Forslag om at ansøgninger med mangler

bliver afvist, men man må gerne søge igen. Henvis til
retningslinjer. Dette er simpelthen fordi det er rigtig meget arbejde
at skrive frem og tilbage på den måde, vi er frivillige. Der bliver
lavet et godt eksempel, der bliver lagt op.

○ Kurser der ikke er udveksling.
■ Bevis fra KU omkring kurset.

Kursusplan/kursusbeskrivelse, bevis på tilmelding,
kvittering for betaling eller andet tydeligt bevis. Må gerne
prioriterer folk der består.

○ Dataindsamling:
■ Vurderingssag.

○ Hvad vil gerne støtte:
■ Vi prioritere særlige nødvendige omkostninger som f.eks.

● Fly frem og tilbage, påkrævede vacciner, påkrævede
forsikringer, visum, studieudgifter (tution)

● 17:45 internationale Interessegruppe ansøgninger v. Thams
○ Støtte til IFSA og internationale arrangementer

■ Undtagelser ved ikke lokale arrangementer skal fritages fra
facebook-reglen, eksempelvis plantekongress,
svinekongress, andre ikke-lokale arrangementer.
Diskussionen er lukket, og tages op igen på et senere
tidspunkt

● 17:50 Husdyrvidenskab og Foulum v. Nethe og Thams
○ Oprettelse af en FN-lignende forening for de nye

husdyrstuderende i Foulum.
○ Det er et projekt for den næste bestyrelse. Det skal ikke være

vores projekt, og vi kan godt erfaringsudveksle. Vi ser ikke helt,
hvad vores rolle skulle være i det.

● 18:00 mad!
● 18:40 referat og FØ v. Thams

○ FØ er feminine økonomer vil gerne oprettes som en
interessegruppe. Der er en gruppe, der er en “overgruppe” der
hedder Feminint Fællesskab (FF).
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○ Der er blevet skrevet et referat fra sidste bestyrelsesmøde, hvor
der er skrevet ting, som er uhensigtsmæssige.

○ Der er et møde på mandag mellem FF og FN med
SCIENCErådet som mæglere, hvor vi prøver at nå en løsning.
Der vil være tre repræsentanter fra FN, som vil være Thams,
Signe og Nethe.

○ FF overvejer at klage direkte til KU
○ Vores møder skal være i en ordentlig tone, og referater er

offentligt tilgængelige. Referater skal godkendes inden det
lægges op.

● 18:55 Ny interessegruppe v. Nethe
○ Feminint fællesskab vil gerne være en interessegruppe, der har

plads til alle studier på tværs af hele campus. Her skal Feminine
økonomer være under denne gruppe.

○ Det skal stå tydeligt, at alle er velkomne, uanset kønsidentitet og
sexuel orientering.

○ Vi opretter Feminint Fællesskab som interessegruppe under FN
● 19:05 Studiestartsøkonomi v. Udvalg/Tod

○ Der har været et møde med FB.
○ Vi vil gerne støtte:
○ t-shirts til tutorer
○ Mad til (obligatoriske) møder
○ Hytter til tutor-turene - skal hytteturene være obligatoriske?
○ Vi er usikre på om vi støtter med et engangsbeløb til kostumer,

fordi det er KU pga. skader i kælderen. Øko’er presser stadig på
for flere penge for kostumer fra KU

○ Der en diskussion om prioritering af t-shirts eller hytter.
Diskussionen fortsætter en anden dag

● 19:15 IDA samarbejde v. Thams
○ Recap fra møde Moller/IDA - Intet nyt. Vi gemmer den til næste år

● 19:20 IFSA ansøgningen v. Nethe
○ Vi støtter, men vi vil have content til vores SoMe.

● 19:30 overdragelse og kommende bestyrelse
○ Hvem har tanker om at fortsætte? (Man hæfter ikke for det).
○ Thams: Stiller op som politisk forperson i SCIENCErådet.
○ Tambour: Vil gerne være med næste år - er ikke sikker på som

hvad
○ Kat: Stiller op som forperson
○ Anton: Stiller ikke op næste år - regner med at fortsætte i FNIS
○ Mama: Må ikke, men vil gerne have mad
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○ Chloe: Ved det ikke helt
○ Tod: Fortsætter ikke, men kan godt lave en guest appearance,

hvis der er sustainary
○ Nethe: Overvejer forperson
○ Otto: Må ikke
○ Overdragelsesdokument

■ Beskrivelse af ens rolle og opgaver. Skal laves inden
overdragelsesmødet

● 19:40 SoundBoks udlånsaftale v. Anton
○ Udlånsaftalen er velmodtaget - vi er glade for depositum
○ Batterier skal spraymales, så vi kan se det er vores
○ Smedien skylder to batterier, som er blevet mistet - de skylder to

● Evt.
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